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PROTOKÓŁ 

obrad LVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1200 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 11 

Radni nieobecni  - 4 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady LVI sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 2022 r. 

6. Raport z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Miłakowie za 2022 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy 

Miłakowo; 

b) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 
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c) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miłakowo; 

e)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2023– 2035; 

f)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2023 rok. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady na prośbę Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Miłakowie przesunął pkt. 7a - podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy Miłakowo 

do pkt. 4 porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej 

za rok 2022 dla gminy Miłakowo. 

5. Zapytania, wolne wnioski. 

6. Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 2022 r. 

7. Raport z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Miłakowie za 2022 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy 

Miłakowo; 

b) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 
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c) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Miłakowo; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2023– 2035; 

f) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2023 rok. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 28.02.2023 – 

27.04.2023; 

Burmistrz Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy Miłakowo; 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła szczegółowo projekt 

uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr LVI/355/2023 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

/Ze względu na obowiązki służbowe Salę Narad opuściła Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie./ 
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Ad. 5 Zapytania, wolne wnioski. 

Hanna Walczyk Przewodnicząca Komisji Budżetu poinformowała, że na 

posiedzeniu komisji budżetu rozpatrywany był wniosek prezesa OSP w Miłakowie 

w sprawie wsparcia finansowego na zakup mundurków dla MDP oraz na zakup 

drzwi wejściowych do strażnicy. Niestety Pan Burmistrz z powodów finansowych 

nie mógł wesprzeć powyższej inicjatywy, ale po dłuższych konsultacjach radni 

podjęli decyzję, że część swoich diet przeznaczą na zakup mundurków. Do 

powyższej akcji przyłączył się również Pan Burmistrz oraz pracownicy urzędu.    

Radna Józef Pełka dodał, że zakup drzwi może zostać pokryty ze środków 

Wojewódzkiego Zarządu Ochrony Środowiska z tym, że strażacy muszą złożyć 

wniosek. Kwota dofinansowania wynosi do 5 tys. zł. 

Burmistrz Miłakowa – nie rozumie postawy Pani Prezes, ponieważ w wielu 

sprawach potrafiła przyjść do urzędu i porozmawiać o problemach, natomiast w 

tej sprawie złożyła jedynie pismo.  

Jednostka OSP ma możliwość pozyskania środków na powyższy cel ze źródeł 

zewnętrznych.  

W momencie, gdy radna Hanna Walczyk zaproponowała zbiórkę na mundurki, z 

miłą chęcią przyłączył się do tej inicjatywy. Uważa, że skoro nie stać jest gminy 

na tego typu wydatki, to fajne jest włączenie się do zbiórki, aby dzieci mogły 

pięknie reprezentować jednostkę OSP Miłakowo.  

Radny Józef Pełka mieszkaniec Boguchwał zgłosił się z prośbą, aby na drodze 

gminnej w kierunku Szkoły Podstawowej w Boguchwałach zamontować próg 

zwalniający w celu poprawy bezpieczeństwa dla dzieci. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys w imieniu mieszkańca Osady Miła zwróciła 

się z prośbą o wprowadzenie do przyszłego budżetu zadania dotyczącego budowy 

chodnika w kierunku Osady Miła. 

Burmistrz Miłakowa – dwa lata trwają rozmowy z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich o wykonanie powyższego chodnika, który byłby w pasie drogi 

wojewódzkiej. Projekt chodnika jest już gotowy. Ma nadzieję, że inwestycja 

zostanie wykonana jeszcze w tym roku. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała na jakim etapie jest wykonanie 

projektu nowej hali sportowej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa – obecnie czeka na propozycje projektu hali.  

Radna Justyna Gołębiewska-Farys w imieniu mieszkańca ul. Dworcowej 

zgłosiła brak zjazdu na działkę Państwa Z. 
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Burmistrz Miłakowa znany jest temat, ale na działki niezabudowane zjazdy nie 

były projektowane. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys poinformowała, że na ul. Topolowej 

również są działki niezabudowane, a zjazdy są wykonywane.   

Burmistrz Miłakowa potwierdził. Działki na ul. Topolowej są działkami 

budowlanymi, gdzie zjazdy do nich są już wyznaczone w projekcie.  

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zwróciła się z prośbą o umieszczenie 

instruktażu na stronie urzędu, jak postępować w przypadku znalezienia 

bezdomnego zwierzęcia w momencie, gdy urząd nie pracuje. 

Burmistrz Miłakowa w momencie, gdy osoba znajduje porzucone zwierzę, musi 

zgłosić ten fakt na policję w celu ustalenia jego właściciela.  

Po oględzinach policja przedstawia do urzędu protokół z ustaleniami, wówczas 

podejmowana jest decyzja co dalej w sprawie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zwróciła się z prośbą o udrożnienie 

studzienek kanalizacyjnych na ulicy Dworcowej, uprzątnięcie po przecince gałęzi 

na osiedlu kolorowym przy bloku nr 2, 6 i 7; sprzątnięcie płyt betonowych przy 

garażach na osiedlu kolorowym oraz uprzątnięcie gałęzi przy szkole na ul. 

Olsztyńskiej po wycinkach w patio.  

Radny Zbigniew Opoka zapytał czego dotyczyło spotkanie z Dyrektorem 

KOWR-u, o którym była mowa w pracami między sesjami. 

Burmistrz Miłakowa złożyłem wniosek o dofinansowanie. 

Radny Andrzej Nagraba odczytał podziękowanie dla radnych Rady Miejskiej w 

Miłakowie od prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu. 

Ad. 6 Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 2022 r. 

Główna księgowa Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o. o. w Miłakowie Monika Filip przedstawiła informację z działalności 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za 

2022 r. 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 5 do protokołu 
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Radna Hanna Walczyk zapytała o zadłużenie mieszkańców oraz o sposób 

powiadamiania dłużników o zadłużeniach. 

Prezes MPGK Dariusz Świdowski - powiadomienia są wysyłane pocztą 

tradycyjną, jak również są zawierane porozumienia z dłużnikami o możliwości 

rozłożenia zadłużenia na raty. Spółka współpracuje z kancelarią prawną i 

wszystkie sprawy są załatwiane zgodnie z literą prawa.  

Radny Andrzej Nagraba na posiedzeniu komisji wiele było dyskusji na temat 

kondycji finansowej Spółki, ale zaniepokoiło Go jedno zdanie prezesa cyt. „jak 

tak dalej pójdzie to Spółka pod koniec roku może ogłosić upadłość.” 

Zapytał jak można pomóc Spółce, aby nie doszło do upadłości Spółki.  

Prezes MPGK Dariusz Świdowski – zostanie wysłane pismo do Wód Polskich 

o przerwanie taryf, należy poczekać na ich odpowiedź. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał co było przyczyną tak złej kondycji Spółki.  

Prezes MPGK Dariusz Świdowski - wzrost energii, ceny materiałów, paliwa, 

wzrosty składek ZUS itd. 

Radny Józef Pełka poruszył temat paneli fotowoltaicznych, ponieważ Spółka 

zainwestowała w już w część fotowoltaiki. Należałoby przemyśleć montaż 

kolejnych paneli, ponieważ mogłyby wypracować oszczędności w budżecie 

Spółki.  

Radna Andrzej Nagraba popiera zdanie radnego Józef Pełka, a nawet 

poszerzyłby wniosek o budowę sieci fotowoltaicznej zarówno w szkole, jak i w 

urzędzie. 

Burmistrz Miłakowa niebawem zostaną uruchomione środki na odnawialne 

źródła energii. W przypadku, gdy gmina będzie mogła liczyć na dofinansowanie, 

jest gotowa na tego typu rozwiązania. 

Sekretarz Gminy dodała, że urząd gminy realnie wypracował 10% 

oszczędności na energii, zgodnie z ustawą. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

Ad. 7 Raport z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Miłakowie za 2022 r. 

Przewodnicząca GKRPA Irena Drygalska przedstawiła raport z działalności 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Miłakowie za 2022 

r. 
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Raport stanowi 

załącznik Nr 6 do protokołu 

Radny Józef Pełka zapytał czy GKRPA współpracuje z klubem AA przy 

klasztorze. 

Przewodnicząca Komisji – tak, odbyło się spotkanie.  

Radna Hanna Walczyk zapytała czy w gminie Miłakowo jest duży problem z 

narkomanią.    

Przewodnicząca GKRPA Irena Drygalska – komisja wstąpiła do policji z 

prośbą o przedstawienie wyników z diagnozy zagrożeń społecznych. 

Z diagnozy wynika, że problem jest, ale na chwilę obecną marginalny. Ponadto 

policja wystąpiła do gminy o kupno narkotestów.  

Radna Justyna Gołębieswka –Farys zapytała o skład osobowy komisji. 

Przewodnicząca Komisja przedstawiła członków komisji. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

 

Ogłoszono 10 min. przerwy (godz. 11.05) 

Wznowiono obrady o 11.15 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa – Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Olsztynie; 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

(Salę Narad opuścił radny Mirosław Stryjek.) 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została podjęta. 
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Uchwała Nr LVI/356/2023 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

b) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa – Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Olsztynie; 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radny Andrzej Nagraba uważa, że nie jest korzystne przyjmowanie tej działki 

od KOWR-u, ponieważ stanowi ona w ewidencji drogę. KOWR na Pojeziercach 

przygotowuje na sprzedaż około 30 działek. Zaproponował dwa wyjścia, a 

mianowicie KOWR w zamian za przejęcie ww. działki przekazałby dla gminy 

kilka działek na Pojeziercach w celu ewentualnej sprzedaży lub przejęciu ww. 

działki po wykonaniu drogi przez KOWR. 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc poinformowała, że na działce na ulicy 

Mazowieckiej zakrzaczenia zostały wycięte. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy przejazd tą drogą jest 

możliwy.  

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – nie. 

Przewodniczący Rady - z chwilą kiedy KOWR uporządkuje działki do stanu 

drogi, wówczas rada będzie mogła debatować nad ich przejęciem.    

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, „przeciw” 8, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie nie została podjęta. 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Miłakowo; 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła 
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szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Hanna Walczyk zapytała o lokalizację turbin wiatrowych.  

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – na mapie wskazany jest jedynie obszar 

do analizy. Ten zakres na pewno ulegnie zmniejszeniu. Powyższa uchwała 

dotyczy Warkałek, Rożnowa, Gudnik, Pawełek, Głodówka. 

Radna Hanna Walczyk zapytała czy były przeprowadzane konsultacje z 

mieszkańcami tych miejscowości. 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – tak, przy zmianie studium będą 

organizowane konsultacje społeczne z mieszkańcami. 

Burmistrz Miłakowa – obecne studium było już zatwierdzone i obowiązywało. 

Odbyły się również w tej sprawie konsultacje społeczne, ale studium 

obowiązywało do 500 metrów. 

W związku z tym, że Sejm zmienił ustawę na odległość 700 metrów należy 

wznowić całą procedurę od nowa. 

Przewodniczący Rady zapytał czy kolor czerwony na mapie jest to obszar 

wytyczony przez gminę czy przez specjalistów.  

insp. ds. budownictwa Iga Szulc – obszar został wytyczony przez specjalną 

aplikację, utworzoną na Uniwersytecie w Toruniu. 

Rady Andrzej Nagraba zapytał czy inwestorzy w dalszym ciągu są 

zainteresowani opracowaniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

insp. ds. budownictwa Iga Szulc - tak 

Burmistrz Miłakowa – przed przygotowaniem projektu uchwały brany był pod 

uwagę fakt, że usytuowanie tych turbin nie będzie kolidowało z miejscami 

rekreacyjnymi, jak również będzie to dodatkowy zasób podatkowy.  

Zgodnie z zapisami ustawy 10% wytworzonej energii trafia na potrzeby gminy 

Miłakowo, a więc mieszkańców gminy. Uważa, że jest to rozwiązanie korzystne 

dla naszej społeczności. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr LVI/357/2023 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

d) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2023-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2023-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr LVI/358/2023 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

e)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2023 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2023 r. została przyjęta. 
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Uchwała Nr LVI/359/2023 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Ad. 8 Interpelacje radnych. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys złożyła interpelacja ws. wyborów do 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Miłakowie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys złożyła interpelację w sprawie 

przedstawienia kosztów, jakie Gmina Miłakowo ponosi na promocję. 

(Salę Narad opuściła radna Justyna Gołębiewska-Farys.) 

Radny Andrzej Nagraba złożył interpelację ws. utworzenia żłobka na terenie 

Gminy Miłakowo. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

  Inspektor ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 

 


